
Noteringar från möte med Patientrådet 2019-10-09

Lägesrapport  verksamhetschef  Susanna Höglund Leksands vårdcentral:

Det har varit hårt tryck under sommaren och delvis svårt att komma fram per telefon. Ca  5 % av 
samtalen har inte kunnat besvaras. Det beror på att vi är en stor turistort med ett stort antal 
besökare och fritidsboende under sommaren och det är svårt att få vikarier. I snitt 25 turister/dag har
besökt Vårdcentralen.
Läkarbemanningen idag är 7 st varav 5 fasta läkare. 9 st AT-läkare alternerar med sin utbildning och 
det är i snitt 2 per dag som jobbar.

Det är svårt med rekrytering av sjuksköterskor. Förr kunde ca 25 st söka en tjänst och nu ofta bara 
en. Undersköterskor något lättare motsvarande 125 mot ca 20 idag.

Hälsovalsuppdraget för 2020 är ännu ej klubbat.

På förslag är att ett mobilt team med läkare och sjuksköterska kan åka ut till akut sjuka för att avlasta 
så att inte ambulans skickas varje gång.  

Vår verksamhetschef har som önskemål att ha lördagsöppet på vårdcentralen, men i dagsläget är det 
inte möjligt p g a personalbrist. Hon påminner också om vårdappen ”Min Vård” som bemannas 
måndag-fredag av regionens läkare.

Temakvällar: Kardiologi (hjärtats funktioner o sjukdomar) den 5 november kl 19.00 på VISIR. 
Kardiolog Christer Sedig föreläser. Annons kommer i Magasin Leksand.

Lägesrapport Leksands kommun, Kenneth Dahlström:

Byggstarten av det nya äldreboendet i Tibble är försenat ca 4 månader, men beräknas komma igång 
1:a kvartalet 2020. Det kommer att bli 72 nya platser.

Leksand och Rättvik ska samarbeta och utbilda vårdbiträden igen.

Tryggad hemgång: De flesta som skrivs ut från lasarettet ska få komma till korttidsboende som sen 
följs upp med vårdplanering, rehabilitering och vård i hemmet av ett särskilt team.

Noterat av 

Kerstin Tirus
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